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 - Sve građane Starčeva želim da obavestim da smo radom u ovoj godini imali dosta uspeha na
svim poslovima. Nadamo se da su građani zadovoljni.   Želeo bih da kažem da je na kanalizaciji
urađeno mnogo, što su i sami građani mogli videti. Tribine na stadionu su delimično završene.
Ostalo je da se postave stolice, urede lokali i parking. Poljski kanali su redovno održavani.
Rešen je veliki problem podzemnih voda u Utrinskoj ulici. Uređena je kapela na pravoslavnom
groblju. Kao i do sada pomagali smo udruženja građana i sportske klubove. Nadamo se da
ćemo naredne godine završiti asfaltiranje poslednje neasfaltirane ulice u Starčevu, Ritske ulice.
U daljim planovima nam je izgradnja obdaništa i zabavišta u školskom dvorištu. Trenutno se
radi na izboru izvođača radova i nadamo se da će se s početkom proleća početi sa izgradnjom
ovog objekta tako da bi iduće godine bio spreman za upotrebu. Naredne godine očekujemo i
priključenje individualnih domaćinstava na kanalizacionu mrežu, čime bi bio završen najveći
projekat u Starčevu. To će biti veliki uspeh za nas kao najuspešnije naseljeno mesto u regionu.
Želeo bih da se zahvalim svim saradnicima na pomoći u realizovanju svega što smo do sada
uradili i da svim građanima Starčeva poželim srećne predstojeće praznike.
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